
 

 

Betreft: artikel 37 vragen evaluatie verkeerssituatie kern Wahlwiller 

 

Gulpen, 25 november 2014 

 

Geacht college, 

 

In het voorjaar van 2013 zijn er werkzaamheden uitgevoerd om de verkeerssituatie in de 

kern Wahlwiller te verbeteren. Om het resultaat van deze werkzaamheden te kunnen 

beoordelen en tevens te bezien of er nog verdere aanpassingen noodzakelijk waren, zou er 

rond oktober/november 2013 een evaluatie worden verricht. Onze fractie hebben signalen 

bereikt dat deze evaluatie nooit heeft plaatsgevonden. Balans heeft hierover dan ook de 

volgende vragen: 

 

1. Is het juist dat deze evaluatie tot op heden nog niet is verricht? 

2. Indien de evaluatie nog niet is verricht, welke reden ligt hieraan ten grondslag? 

3. Indien de evaluatie nog niet is verricht, bent u voornemens deze alsnog te verrichten? Zo 

ja, op welke termijn? 

4. Indien de evaluatie wel reeds is verricht, kunt u ons de resultaten hiervan doen 

toekomen? 

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

 

Namens de fractie Balans, 

 

Ingeborg Leurs       Wien Hendriks 

Fractievoorzitter       Raadslid 

 

 


